



## Referat af bestyrelsesmøde den 3/9-2018 kl. 19:30

Lokalitet: FH 36 - **Niels**  
Bestyrelsen: Bettina (FH24), Niels (FH36), ~~Stig (FH78)~~, Jacob (FH58), ~~Charlotte (FH34)~~  
Suppleanter: Jonas (FH70), Morten (FH31)

# Referat

## 1. Valg af Referent: Niels

## 2. Vejen, byggesager og deklaration

- a) Vedligehold af Frugthegnet og Vejvedligeholdelses-kontrakt
  - i) Vi har fået tilsendt kontrakt, og den siger at "vejen" er omfattet – vi tolker at det betyder at hele vej-anlægget, inkl. Fortove, kantstene og rendestensbrønde og stikledninger er omfattet
- b) Vejudvalgets videre arbejde
  - i) Intet nyt siden sidst
- c) Ophør af serviceaftaler (rensning af rendestensbrønde samt vinter-bekæmpelse mm.)
  - i) Egen forpligtelse at rydde hvilket skrives i nyhedsbrev, tages op på generalforsamlingen 2019, hvor vi evt. kan prøve at lave aftale med øvrige parallelveje
- d) Trafik på tværs af Frugthegnet ved den grønne sti & knallerter på stien
  - i) Niels oplever at der ofte er forvirring om hvem, der skal holde tilbage. Man kunne f.eks. tydeliggøre vigepligt ved at lave hjaltænder, skilte ("hold tilbage for tværgående trafik") samt, knallert forbudt skilt på stien. Skriv til kommunen, **Niels**
  - ii) Tages op på Generalforsamling 2019
- e) Nye vejskilte, Bliver de også skiftet på Frugthegnet? Spørg LTK, **Bettina**
- f) Hvordan bør stykket mellem kantsten og fortov være? Grus eller græs? Ville det være en mulighed at lægge chausse-sten i stedet? Kan undersøges ved lejlighed
- g) Kontakt nr. 8 angående hegn mod Frugthegnet og foreslå at de spørger kommunen.  
**Jacob**

## 3. Hjemmesiden og mail

- a) Https, i forbindelse med overførsel til Unoeuro er hjemmesiden nu https
- b) Persondata / GDPR i forhold til grundejerforeningen
  - i) Info på: frivillighed.dk, parcelhusejernes landsforening
  - ii) Relevant i forhold til mailing listen og booking-listen, lister i dropbox.
  - iii) Hjemmesiden og tilmelding til mailing-listen er opdateret med samtykke-tekst. Mangler blot at tilføje dette til booking-systemet. **Bettina**
- c) Databehandler aftale underskrevet og indsendt af Niels
- d) Trafiktælling og udsendelse af eksisterende trafiktælling samt referat af GF

- i) Kan lægges på hjemmesiden når vi kan få adgang. **Bettina**
- e) Opdatere info om bestyrelsen på hjemmesiden
  - i) Når vi kan få adgang, **Bettina**
- f) Problem med billeder på hjemmesiden
  - i) Bettina har fundet ud af at det er et af plug-in'ene der er problemet (galleriet), Bettina har fundet nyt plug-in der bør kunne virke. Afprøve nyt plug-in, **Bettina**
  - ii) Vi kan ikke lægge nye ting på hjemmesiden, da Bettina ikke kan komme ind
- g) Mails som ikke er blevet sendt videre
  - i) Kontakt Unoeuro for at få tilsendt ny adgangskode eller få password 0-stillet til webmail & kontoinstillinger, **Niels**
  - ii) Lave ny mailkonfiguration når vi har fået lavet ny kode, **Bettina**
- h) Gennemgå mailing listen, Listen er opdateret og vi rydder løbende op i listen
- i) Lukning af erfaringsgruppe, Der kommer sjældent noget op så det fjernes, **Bettina**

## 6. Økonomi

- a) udlæg ifm. Generalforsamlingen mm. Niels har afleveret 2 kvitteringer til Mia. Niels har 100kr til gode for bestyrelsesmøde 3/9, **Jacob**
- b) Kontingent-opkrævning, i gang sæt opkrævning **Jacob**
- c) Anne Fh 36 har overført 100 kr. til GF nr. 93887868 (foreningen fremkommer 2 gange i mobilpay App, både med 93887868 og det nye nummer), pengene er trukket 30/8, men er ikke kommet ind på GF konto 3/9. Undersøg problemet, **Jacob**

## 7. Huse til salg

- a) Nye beboere og status på uddeling af velkomstpakke
  - i) Solgte huse – overtagelsesdato i parentes: 108b (?), 53 (1/8), 27 (1/9) og 14 (?)
  - ii) Gå velkomst runde, **Charlotte**

## 8. Løbende korrespondance og orientering

- a) Rensning/maling af udhængsskab, Jacob sørger Rene
- b) Opbevaring af tønde-grill og stor grill,
  - i) Ingen lejer tøndegrillen, så vi ønsker at afvikle den: spejderne er interesserede, men spørg i foreningen først. Niels er interesseret i at overtage den løse grill-rist. Spørg i nyhedsbrev om nogen fra foreningen er interesserede i at overtage grill og rist inden de gives til spejderne
  - ii) Stor grill, nr. 40 ønsker ikke at opbevare den fremover. Måske nr 32 vil have plads, alternativt kan Niels nok opbevare den fra foråret 2019 (når udhus er mere færdigt), **Niels**
- c) Bestyrelsesmiddag, Meyers onsdag 7/11, kl. 18:00
- d) Diskutere indkøb af nye telte, hvad har vi brug for og hvad er der plads til i haverne og på stien, evt. købe Steensens som vist er 5x9m
- e) Referat af Generalforsamling er printet og omdelt af Niels

## 9. Emner til nyhedsbrev

Gøre opmærksom på nye aktiver, GF referat, hastighedsmåling på vejene, GDPR

## 10. Næste møde

7/11 kl. 18 i kombination med bestyrelsesmiddag, booke bord når vi ved at alle kan på datoen, **Jacob**